To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 09-03-2022 10:24:42 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والإستثمار التاريخ: 09-03-2022 AM 10:24:42 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بندار للتجارة والإستثمار عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 08-03-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 08-03-2022
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
Subject: Purchase Disclosure of Summit Auto Trade Facilities Co.: With reference to the mentioned subject, and in accordance of disclosure instructions issued, we would like to inform you that Bindar Trading and Investment Company has completed on Tuesday 8/3/2022 all the procedures related to the purchase of Summit Auto Trade Facilities Co. that registered in the register of private shareholding companies at the Companies Control Department Under No. 41, which was unanimously approved to purchase all of its shares in the extraordinary general assembly meeting held on 4/1/2022. The expected impact is positive for the company's returns, and accordingly it disclosed	الموضوع: إفصاح شراء شركة القمة للتسهيلات التجارية للسيارات: بالإشارة إلى الموضوع، وإلى تعليمات الإفصاح الصادرة للشركات المصدرة، نود إعلامكم أن شركة بندار للتجارة والإستثمار قد قامت يوم الثلاثاء الموافق 8 /3/2022 بإستكمال كافة الإجراءات المتعلقة بشراء شركة القمة للتسهيلات التجارية للسيارات المسجلة في سجل الشركات المساهمة الخاصة لدى دائرة مراقبة الشركات تحت الرقم 41، والتي تم الموافقة بالإجماع على شراء كامل حصصها في إجتماع الهيئة العامة غير العادي المنعقد بتاريخ وعليه تم الإفصاح.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad